著作權聲明

歡迎瀏覽本網站,為保障您的權益,請詳閱以下著作權聲明:

(一) 著作權歸屬

本網站所刊載之所有內容,包括但不限於文字、圖片、影片、音樂、圖表、標誌、版面設計、程式碼及其他資訊之著作人為「泓記精密股份有限公司」(下稱本公司),著作權屬於本公司或其合法授權人所有,並受中華民國著作權法保護。

(二)使用限制

未經本公司事前書面同意,任何人不得以任何形式對本網站內容進行重製、公開 傳輸、公開口述、散布、改作、出租、出售等行為。任何未經本公司授權之使用 行為,將構成對本公司之著作權侵害,本公司有權依法追究其民事或刑事責任, 包括但不限於請求損害賠償、銷毀侵權物品等法律行動。

(三) 免責聲明。

本網站可能包含由第三方提供之內容或連結至其他網站,該等內容之著作權屬於原著作權人所有,使用時應遵守該網站或內容提供者之著作權聲明,本公司對第 三方網站之內容不負任何責任,亦不保證其真實性。

(四) 聯繫本網站

本網站會員或任何人發現有他人侵害本公司之著作權時,請連繫本公司(04-23505088)進行檢舉。

(五) 著作權聲明之修訂

本網站之著作權聲明將因應社會環境變遷、業務需求、科技發展與法令修改等需求、隨時進行修正,修正後的條款將刊登於本網站。

Copyright Statement

Welcome to our website. To protect your rights, please read the following the copyright statement carefully:

1 · Copyright Ownership

All content published on this website, including but not limited to text, images, videos, music, charts, logos, layout design, code, and other information, is owned by Tricore Corporation (hereinafter referred to as "The Company"). The copyright belongs to The Company or its legally authorized licensors and is protected by the Copyright Act of the Republic of China.

2 · Usage Restrictions

Without prior written consent from The Company, no individual or entity may reproduce, publicly transmit, publicly recite, distribute, modify, rent, sell, or engage in any other activities involving the content of this website in any form. Any unauthorized use constitutes an infringement of The Company's copyright, and The Company reserves the right to pursue civil or criminal liability, including but not limited to claims for damages and the destruction of infringing materials.

3 · Disclaimer

This website may contain third-party content or links to other websites. The copyright of such content belongs to the original copyright owners, and users should comply with the copyright statements of those websites or content providers. The Company assumes no responsibility for third-party content and does not guarantee its accuracy.

4 · Contact Information

If any website member or individual discovers that someone is infringing The Company's copyright, please report it by contacting us at 04-23505088.

5 · Amendments to the Copyright Statement

The copyright statement may be revised at any time in response to changes in the social environment, business needs, technological developments, or legal amendments. The revised terms will be published on this website.